

6 - DN - Wednesday, August 7th 1968, 2. issue

Caption:

Scene from "The musical world of Baden Powell", that returns on stage tonight

Theatre - Show-Business

Baden Powell again on stage in the TBC

Due to overwhelming success in the Teatro Bela Vista the famous guitarist Baden Powell returns tonight (21.00) on stage, this time in the Teatro Brasileiro de Comedia.

Last weekend the theatre, where the music show was performed for a couple of weeks, was overcrowded. Therefore the wish that Baden, Marcia and the "Originais do Samba" should stay in Sao Paulo. With the Bela Vista being taken by Paulo Atran, who premieres tomorrow with "O Burguas Fidalgo", Baden and his artists will to the joy of their fans perform until september in the TBC.

=====
=====

6 - DN - Mittwoch, 7.8.1968 - 2. Heft

Bildunterschrift:

Szene aus "Die musikalische Welt von Baden Powell", die heute auf den Spielplan zurückkehrt.

Theater-Showbusiness

Baden Powell tritt heute erneut im TBC auf

Weil er überwältigenden Erfolg im Teatro Bela Vista gehabt hat, kehrt der berühmte Gitarrist Baden Powell heute um 21 Uhr auf den Spielplan zurück, nun im Teatro Brasileiro de Comedia.

Am letzten Wochenende war das Theater, wo die Musik-Show für einige Wochen auf dem Spielplan stand, völlig überfüllt, daher der Wunsch, dass Baden, Marcia und die "Originais do Samba" in Sao Paulo bleiben sollten. Da das Bela Vista durch Paulo Atran besetzt sein wird, der morgen mit "O Burguas Fidalgo" Premiere hat, werden Baden und seine Künstler zur Freude ihrer Anhänger bis September im TBC auftreten.

We thank Robert G. from Berlin, for his translation.